

## 香港國際珠寶展 - 海關AEO快證連繫環球商機

### Hong Kong International Jewellery Show - Customs AEO Fast Pass Connecting Your Business with the World

香港國際珠寶展於2021年7月25日至29日在香港會議展覽中心舉行。透過與香港貿易發展局的合作，香港海關在珠寶展期間舉辦了一場研討會介紹「香港認可經濟營運商（簡稱香港AEO）計劃」。海關供應鏈安全管理科人員邀請了於2019年獲認證為香港AEO的立藝珠寶手藝有限公司的董事長何志佳先生，BBS，JP，共同向在場參展商和公眾人士介紹「香港AEO計劃」如何協助本地企業提升內部管理及供應鏈安全水平，並透過AEO全球網絡有效地連繫區內及環球商機。



In cooperation with the Hong Kong Trade Development Council, Hong Kong Customs organized a seminar to introduce the Hong Kong Authorized Economic Operator (AEO) Programme during the Hong Kong International Jewellery Show held between 25 and 29 July 2021 at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre. In the seminar, Customs representative from the Office of Supply Chain Security Management, together with Mr. Nelson HQ, BBS, JP, Managing Director of Nelson Jewellery Arts Co. Ltd, a HKAEO company accredited in 2019, shared with the traders and members of the public on how the Hong Kong AEO Programme can help upgrade a company's supply chain security management as well as offer regional and global business opportunities through the AEO global network.



聯絡我們  
Contact Us

✉ aeo@customs.gov.hk

香港海關供應鏈安全管理科

Office of Supply Chain Security Management  
Customs and Excise Department

